

致：各 IHMA 會員

有關 [2015-2017 年度聖母無玷聖心學校法團校董會校友校董選舉](#)

就上述之選舉，本委員會現發出公告如下：

直至上述選舉提名期截止前，總共收到了兩份提名表格。經核實其表格之內容後，只有關少鳳小姐合資格參選本屆校董選舉。

而關少鳳小姐因而自動當選。

為此，本選舉委員會 不會於 2015 年 4 月 25 日舉行上述選舉。

多謝各校友的支持與協助。

何志傑

選舉委員會主席

2015 年 4 月 9 日

To : All Members of IHMA

Re : The Election of Alumni Manager of the Incorporated Management Committee of IHMS 2015-2017

With reference to the above matter.

The Election Committee hereby announces that :

1. Upon the deadline of the Nomination period, we have received 2 Nomination Forms of the above Election. After reviewing the details thereof, we confirm Ms. Kwan Siu Fung is the only legible candidate of the above Election.
2. In the premises, Ms. Kwan Siu Fung therefore becomes the Alumni Manager of The Incorporated Management Committee of IHMS 2015-2017.

No polling will therefore be held on 25th April 2015 accordingly.

Thanks for the support of all members and fellows.

Ho Chi Kit

Chairman of the Election Committee

9th April 2015